
Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2011.  augusztus  31-én 
10:00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt ülésének

Tárgysorozata: 

Jegyzőkönyve: 

Határozatai: 157-161

T á r g y s o r o z a t a

1. Előterjesztés a polgármesteri hivatal építésével kapcsolatos közbeszerzési 
kiírás jóváhagyására
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester
Meghívott: Lucsik János ügyvezető igazgató
                   Dicse Máté projektmenedzser

2. Előterjesztés a fogászati  alapellátás biztosításával kapcsolatban felmerült 
problémákra
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester
Meghívott: Dr. Némedy Edit fogszakorvos

3. Előterjesztés temető terület parkosítása, temető terület parcella tervének 
elkészítésére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

4. Előterjesztés a Tölgyfa utca stabilizálására
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Monorierdő, 2011. szeptember 02.

Juhász Sándor 
 polgármester
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JEGYZŐKÖNYV

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. augusztus 
31-én 10:00 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal dísztermében megtartott rendkívüli 
nyílt üléséről.

Jelen vannak:  Juhász Sándor polgármester, Borbás Elvira,  Dzsupin Imréné,  Szalai 
Gábor képviselők

Tanácskozási joggal megjelent: Vargáné Vass Éva jegyző

Távollévők:  Dr.  Páczi Antal alpolgármester, Dr. Pácziné Félix Anna,  Szente Béla 
képviselők

Meghívott:  Lucsik  János  közbeszerzési  szakértő,  Dicse  Máté  projektmenedzser, 
Némedy Edit fogszakorvos

Juhász Sándor: köszönti a megjelenteket. 
Megállapítja,  hogy  az  ülés  határozatképes,  4  fő  képviselő  jelen  van.  Ismerteti  a 
napirendi  pontokat.  Javasolja,  hogy a 1.  Tsp-t  cseréljék meg a 2.  Tsp-vel,  mivel a 
doktornő még nem érkezett meg. 
A jegyzőkönyv hitelesítésére felkéri Borbás Elvira és Dzsupin Imréné képviselőket. A 
jegyzőkönyv vezetésére felkéri Derján Hajnalkát. 

A Képviselő-testület  a  napirendet a  módosítással  együtt,  a jegyzőkönyv-hitelesítők, 
valamint a jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot 4 igen szavazattal elfogadja.

1. Előterjesztés a polgármesteri hivatal építésével kapcsolatos közbeszerzési 
kiírás jóváhagyására

Juhász Sándor: elmondja, hogy a közbeszerzési szakértő kiválasztása megtörtént. A 
közbeszerzési  bizottság  tárgyalta  a  közbeszerzési  szakértő  által  leírt  ajánlattételi 
dokumentációt. Kiküldésre került, hogy milyen változtatásokkal fogadja el a bizottság 
és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra. 

Dzsupin Imréné: olvasta az anyagban, hogy változott az összeg, csökkent a 152M  Ft. 
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Juhász  Sándor: a  közbeszerzésnél  gyakorlatilag  ez  a  kivitelezési  költség,  ami 
vonatkozik az épületre, útra, parkolóra. Azért lett meghatározva a 134M Ft, mert ha 
esetleg  az  első  hely  visszalépne  és  ő  azt  mondja,  hogy  elvállalja  134M  Ft-ért,  a 
második hely 250M Ft,  akkor nem lenne más megoldás, mint megbízni a második 
helyezettet. Éppen ezért lesz a maximum összeg, amitől több nem lehet. Ha ez így 
történne, akkor újabb közbeszerzést kellene kiírni. Ezért változott. 

Lucsik János: röviden tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy a közbeszerzési 
eljárás – tisztában van vele, hogy a település életében ez nagyon fontos beruházás – 
ennek megfelelően kerültek a pénzügyi, gazdasági és műszaki szakmai alkalmassági 
kritériumok meghatározásra. Ha a 100M Ft körüli nettó összegű építési beruházás a 
közbeszerzés világában egy viszonylag kis közbeszerzésnek számít, ugyanakkor mivel 
a  település  életének  egy  meghatározó  beruházása,  ezért  az  volt  ez  elv,  hogy 
mindenképpen  a  Kbt.  69  §  (3)  bekezdésére  tekintettel  a  szerződés  teljesítéséhez 
szükséges mértékig, ugyanakkor azt igen kifeszítve határozzák meg az alkalmasság 
kritériumrendet. 
A bíráló bizottság javaslatát  kérné elfogadni,  mert abban van egy nagyon lényeges 
pont, mégpedig az,  hogy a szerződés biztosítók mellé, kötelezettséget nem, de kérnek  
biztosítékot. 
Fontos  rögzíteni,  hogy  amikor  közösségi  közbeszerzési  eljárásból,  részben 
finanszírozott  beruházásokról  beszélnek,  akkor  mindenképpen  az  a  cél,  hogy  az 
ajánlatkérő számára az előre megismert önerőhöz képest ne jelentsen nagyobb anyagi 
terhet  a  kivitelezés  értéke,  ezért  választották azt  a  megoldást,  hogy a  maximálisan 
rendelkezésre álló forrás összegét meghatározták.

Vargáné Vass Éva: az ajánlattételi dokumentáció 31. oldalán minőségi terv, szakmai 
színvonal. Kérdése, hogy ez az ajánlati felhívásban is benne lesz-e.

Lucsik János: természetesen. Benne is van. 
A közbeszerzési  törvény szabályai  szerint  az  építési  beruházásnál  a  Kbt.  67  §  (2) 
bekezdés szabályai szerint lehetőség van arra, - ez egy közösségi forrásból támogatott  
közbeszerzésnél   mivel  még  indikátor  is,  meg  a  pályázatban  környezetvédelmi 
vállalásokat  is  tett  az  ajánlatkérő  –  ezért  majdhogynem kötelező  minőségirányítási 
rendszer  és  környezetvédelmi  rendszernek  a  megkövetelése.  A  minőségirányítási 
rendszer  az  ISO9001-es,  azért  fontos,  mert  a  felek  közötti  elszámolási  viták,  a 
problémás  kérdések kezelése,  a  garanciális  kifogások kezelésénél  nyilván egy ISO 
9001-es  minőségirányítási  rendszerrel  rendelkező  ajánlattevő  tudja  azt  a  profi 
adminisztrációt biztosítani, ami az elszámolásnál is segíti az ajánlatkérőt. 

Vargáné Vass Éva: a szerződés tervezet az ajánlattételi  dokumentáció 48. oldalán 
van, és a lap tetején van egy dátum, ami mindenképpen változni fog, hiszen van egy 
olyan  egyoldalú  szerződés-módosítás  a  Pro-Régió-tól,  hogy  a  tényleges  fizikai 
befejezés dátuma ennek a projektnek az esetében 2012.09.09. A vállalkozási szerződés 
tárgyát  képező  bizottsági  ülésen  úgy  beszélték  meg,  hogy  2011.05.31-ig  kell  a 
vállalkozónak elvégeznie, azért, hogy a műszaki átadás-átvétel és minden ezzel együtt 
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járó lebonyolításra legyen elég idő. És ha kifogás van, akkor arra is legyen idő, hogy a 
kifogást a vállalkozó tudja pótolni. 

Lucsik János: akkor tudja majd átvezetni a bizottsági javaslatokat, ha azt a képviselő-
testület elfogadja. 

Vargáné  Vass  Éva: a  bizottsági  ülés  után  merült  fel,  hogy  a  projektnek  vannak 
kötelezően kihelyezendő táblái. Kérdése, hogy tegyék-e bele a szerződésbe, hogy ezt a 
táblát kihelyezik.
A parknál állandóan problémák voltak vele. 

Lucsik János: ha a munkaterületen belül kerül elhelyezésre,  akkor azt a kivitelező 
köteles őrizni. 

Juhász Sándor: a kivitelező úgyis éjjeli őrt fog alkalmazni éjszakára. 

Lucsik János: akkor a kivitelező feladata csak a tábla kihelyezése, de az elkészítés az 
nem. 

Juhász Sándor: így van. 

Vargáné Vass Éva: az 53. oldal XII. 2. pontban az van, hogy 3 napon belül intézkedik 
a megrendelő a problémák megoldásáról. Kéri, hogy ezt javítsák 3 munkanapra. 
A XII.20.,  és a XII.12. pont majdnem ugyanaz, valamint XXII. és XIV. pont is szinte 
ugyanaz, semmilyen eltérés nincs, valamelyik felesleges. 

Juhász  Sándor: szavazásra  bocsátja  a  határozatot  az  elhangzott  módosításokkal 
együtt. 

A képviselő-testület 4 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
157/2011.(VIII.31.) Kt.

határozata
a KMOP-5.2.1/A-09-2009-0015 azonosítószámú pályázattal kapcsolatos 

ajánlattételi felhívás és ajánlattételi dokumentáció jóváhagyásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  KMOP-5.2.1/A-09-2009-
0015  azonosítószámú  pályázattal  kapcsolatos  ajánlattételi  felhívást  és  ajánlattételi 
dokumentációt  a  Közbeszerzési  Bizottság  által  javasolt  módosításokkal  együtt 
jóváhagyja.
Felkéri a közbeszerzési szakértőt, hogy a közzétételről gondoskodjon.
A  Képviselő-testület  az  elnyert  pályázati  költségvetés  vonatkozó  „I.  Projekt 
előkészítés költségei – Tanulmányok, tervek elkészítése, engedélyek – Közbeszerzési 
költségek) soron szereplő összeg terhére biztosítja a pénzügyi fedezetet.
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Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

5 perc szünet

2. Tsp.  Előterjesztés  a  fogászati  alapellátás  biztosításával  kapcsolatban 
felmerült problémákra

Juhász Sándor: szeretettel  köszönti Némedy Edit  fogszakorvost,  Dr. Jenei András 
fogorvost és Dr. Zsidor Anna fogorvost. 
Az önkormányzatnak kötelezően ellátandó feladat a fogászati alapellátás biztosítása. 
Eddig Monoron Dr. Némedy Edit látta el. A rendelő bérleti díját a bérbeadó felmondta. 
A  Némedy  doktornő  megpróbált  másik  helyet  keresni,  ahol  a  fogorvosi  ellátást  a 
község részére biztosítani tudják.  Ez a fogorvosi  ellátás jelen pillanatban Dr.  Jenei 
András rendelőjében történne. 
Elmondja,  hogy  eddig  a  helyettesítést  Gombán  látták  el.  Gombára  a  közlekedés 
bonyolultabb  volt,  mint  Üllőre.  Sajnos  Üllőre  sem egyszerű  a  közlekedés,  át  kell 
szállni Monoron. 

Dr. Jenei András: hétfő óta történik Üllőn az ellátás és kb.  tízen voltak már.  Ők 
nagyon  egyszerűen  megoldották  a  közlekedést  autó  nélkül  is,  nem  panaszkodtak. 
Sajnos minden embernek nem lehet megfelelni. Biztosan lesz, aki panaszt fog tenni, 
hogy miért Üllőn van a rendelés. Akik eddig voltak, azoknál nem volt probléma. 

Vargáné  Vass  Éva:  úgy  tudja,  hogy  az  OEP-pel  kötött  szerződésben  a  gombai 
kolléganőjük szerepel, mint helyettesítő. Kérdése, hogy a helyettesítés most hogyan 
történik. 

Dr. Némedy Edit: a helyettesítés most úgy történik, hogy 29-én felmondásra került a 
szerződés. A Jenei doktor úrral tárgyalásokat folytattak arról, hogy vállalja-e a praxis 
üzemeltetését, a doktornő pedig vállalná a működtetését és a helyettesítést. 

Vargáné  Vass  Éva: kérdése,  hogy  hogyan  gondolták  ezt  az  önkormányzat 
hozzájárulása és megkérdezése nélkül.

Dr. Jenei András: itt egy adásvételről is szó van. A praxis eladásával kapcsolatban is 
történne változás. Aki az OEP szerződésben helyettesítőként le van adva, ő csak egy 
irányadó. A törvény szerint bárkivel helyettesítheti magát, aki hajlandó helyettesítést 
elvállalni. 

Vargáné Vass Éva: a megkötött ellátási szerződés alapján a doktornőnek bármilyen, a 
praxis működtetésében beállt változást az önkormányzattal írásban kell közölnie. Ez az 
eltelt időszakban egyszer sem történt meg. A doktornő kötött az önkormányzattal egy 
szerződést, amelynek a pontjait be kell tartani. 
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Dr. Jenei András: ez a szerződés azért van itt, hogy ezt a testület megtárgyalja. Ha a 
testület  elfogadja,  természetesen  lesz  egy  ügyvéd  által  elkészített  és  ellenjegyzett 
szerződés is. 

Vargáné Vass Éva: az önkormányzat egy aláírt szerződést kapott. Ha egy szerződés-
tervezetet  kapott  volna,  ami  alapján  tárgyalásokat  lehetett  volna  folytatni,  de  két 
polgári jogi szerződéssel jöttek ide, melyet aláírtak már.

Juhász Sándor: a törvényességet mindenképpen figyelembe kell venni. 

Dr. Némedy Edit: a jelen helyzet azért történne, mert mindenképpen szeretett volna 
gondoskodni a lakosság ellátásáról ebben a helyzetben is. Hosszas utánajárás és munka 
után megtalálta  a doktor  urat,  aki  szeptember hónapra elvállalta  a helyettesítést.  A 
lakosság szempontjából ez az elsődleges, hogy legyen egy olyan orvos, aki ennek a 
feladatnak eleget tesz. Azért születtek ezek a papírok, hogy tájékoztassák a képviselő-
testületet arról, hogy mi a helyzet. Őt mindenképpen a jó szándék vezérelte. 

Vargáné  Vass  Éva: A  2008.  áprilisában  kötött  ellátási  szerződés  21.  pontja 
értelmében bármelyik fél írásban, indoklás nélkül felmondhatja 6 hónapos felmondási 
idővel minden év június 30-ig az adott év utolsó napjára. 
Véleménye szerint olyan ellátási formát és olyan helyettesítési formát kellene találni, 
ami a lakosság igényét  maximálisan kiszolgálja.  Sajnos  Monorierdő nincs abban a 
helyzetben, hogy fogorvosi rendelőt biztosíthasson. 
A szerződés 21. pontja szerint a szerződés csak akkor bontható fel, ha június 30-ig 
írásban jelzi és az adott év december 30-ával szűnik meg indokolás nélkül. Itt most  
nincs  vis  maior  helyzet  azért,  mert  a  fogorvosnő sokkal  előbb értesült  arról,  hogy 
probléma lehet a helyiséggel kapcsolatban. 

Dr. Némedy Edit: korábban már beszélt polgármester úrnak a problémáról. 

Vargáné Vass  Éva: már  korábban is  volt  olyan,  hogy csak  szóban tájékoztatta  a 
polgármester urat. Írásban kell jelezni, mert erről a testület dönt. 

Juhász Sándor: nem egyszerű feladat,  de arra kell  törekedni,  hogy a monorierdei 
lakosok fogorvosi ellátása tovább menjen. Javasolja, hogy ezt a döntést halasszák el 
szeptember 30-ig, de a helyettesítést addig Üllőn lássák el. 

Vargáné Vass Éva: tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a szerződés értelmében a 
doktornőnek ellátási kötelezettsége van. A doktornőnek területi ellátási kötelezettsége 
van. A szerződés értelmében a helyiségről neki kell gondoskodnia. 

Dr. Jenei András: ez így van, de az önkormányzatnak viszont az alapellátásról kell 
gondoskodnia. Azért is lenne jó valamilyen megállapodást hozni ezzel kapcsolatban. A 
doktornőt  az  irányította  ebbe  az  irányba,  mert  ő  Üllőn  egy  elég  nagy  rendelőt 
üzemeltet.  Megérdemelnék  a  lakosok,  hogy  egy  európai  színvonalú  fogászati 
ellátásban részesüljenek. Gombát nem ismeri, így nem tud azzal kapcsolatban állást  
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foglalni.  Ő  15  éve  gyermek  fogászatot  üzemeltet,  ami  teljesen  ingyenes  kezelés. 
Nagyon pozitívak a visszajelzések. 

Vargáné  Vass  Éva: elmondja,  hogy  az  európai  fogászati  ellátási  szint  nagyon 
megfelel.  Nem ezzel van probléma, azzal  van a probléma, hogy van egy érvényes 
szerződés.  Van  egy  Magyar  Országgyűlés  által  elfogadott  jogszabály,  ez  a  helyi 
önkormányzatokról  szóló  törvény,  amely  kötelező  feladatellátásként  írja  elő  a 
fogászati  alapellátást.  Nincs  lehetőség arra,  hogy válogassanak ebben a  kérdésben. 
Minden olyan körülményt és ismeretet feltártak és rögzítettek a szerződésben, ami a 
szerződés létrejöttekor ismert volt. Itt nem a helyettesítésről van szó, hanem feladat 
ellátási kötelezettségről. Van egy területi ellátási kötelezettség, az önkormányzat pedig 
azt vállalta, hogy senki mással nem köt szerződést. 

Dr. Jenei András: kérdése, hogy abban az esetben, ha adásvétel történik, tehát ha a 
Zsidor doktornő megvásárolja a praxist,  a  Némedy doktornőnek joga van bárkinek 
eladni  a  praxist,  akit  elfogad  az  önkormányzat.  Ha  egy  szerződés-tervezetet  adtak 
volna be, az sem lenne ügyvéddel ellenjegyezve.

Vargáné  Vass  Éva: A  praxist  átvevőnek  egyszerre  kell  rendelkeznie  a  MOK 
engedéllyel és az önkormányzati engedéllyel. Ennek a kettőnek meg kell lennie. 

Dr.  Jenei  András: ha  jól  érti,  egy  ügyvéddel  el  kell  készíttetni  egy  adásvételi 
szerződés-tervezetet,  melyet  majd  beadnak a  testületnek,  illetve  utána  kell  nézni  a 
MOK-kal kapcsolatos állásfoglalásnak.  Kérdése, hogy a Némedy Editnek ekkor fel 
kell mondani az együttműködési szerződését.

Juhász Sándor: a doktornő ezt a szerződési feltételt nem tudja biztosítani. Amíg nem 
születik megállapodást, a feladatot el kell látni. 
Megköszöni a vendégeknek a jelenlétet.

5 perc szünet

Juhász  Sándor: javasolja,  hogy  a  testület  úgy  hozza  meg  a  döntését,  hogy  Dr. 
Némedy Edit  a  szerződésben foglaltaknak tegyen eleget:  a  fogorvosi  alapellátással 
kapcsolatban  felmerült  problémákkal  kapcsolatban  úgy  dönt,  hogy  a  Monorierdőn 
2008.  áprilisában  Dr.  Némedy  Edit  vállalkozó  szakorvossal  megkötött  ellátási 
szerződést kívánja maradéktalanul betartani. A képviselő-testület a 2008. 04.24-én a 
73/2008. (IV.24. ) határozatával úgy döntött, hogy a fogorvosi ellátást 2008. május 1-
től a vállalkozó fogorvos, Dr. Némedy Edit a megkötött szerződés alapján működtesse.
A képviselő-testület  ezek  alapján  úgy  dönt,  hogy  kéri  a  vállalkozó  szakorvostól  a 
szerződésben foglaltak betartását.

A képviselő-testület 4 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
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Képviselő-testületének
158/2011.(VIII.31.) Kt.

határozata
Fogorvosi ellátással kapcsolatos problémákról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  fogorvosi  alapellátással 
kapcsolatban  felmerült  problémákkal  kapcsolatban  úgy  dönt,  hogy  a  Monorierdőn 
2008.  áprilisában  Dr.  Némedy  Edit  vállalkozó  szakorvossal  megkötött  ellátási 
szerződést kívánja maradéktalanul betartani.
A képviselő-testület a 2008. 04.24-én a 73/2008. (IV.24. ) határozatával úgy döntött, 
hogy a fogorvosi ellátást 2008. május 1-től a vállalkozó fogorvos, Dr. Némedy Edit a 
megkötött szerződés alapján működtesse.
A képviselő-testület  ezek  alapján  úgy  dönt,  hogy  kéri  a  vállalkozó  szakorvostól  a 
szerződésben foglaltak betartását.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

3. Tsp.)  Előterjesztés  temető  terület  parkosítása,  temető  terület  parcella 
tervének elkészítésére

Juhász Sándor: 2 db ajánlatot  kértek be a parcella elkészítésére.  A Pátkai Balázs 
ajánlata a kedvezőbb, és ő tudná a parcella kitűzést elvégezni. 
A parkosításra  is  érkezett  ajánlat.  A temetőt  parkként  kell  fenntartani,  az  épületet 
körülvevő úton belül  történne.  Megpróbált  utánajárni  a  dolgoknak,  hogy mennyibe 
kerülne  az  anyagköltség.  Vladár  Zoltán  adott  be  egy  ajánlatot  521.200,-Ft  +  Áfa 
összegben.  Az  anyagköltség  387.000,-Ft-ra  jött  ki.  Javasolja,  hogy  Vladár  Zoltánt 
bízzák meg a temető parkosításával. 

Dzsupin  Imréné: egyetért  azzal,  hogy  valakit  bízzanak  meg,  de  erre  a  dologra 
minőségi  munkát  várna  el.  Volt  már  kifogás  a  parknál  is.  Olyan  növényeket  kell 
ültetni, ami valóban szép és mutatós. 

Juhász Sándor: az árajánlatot úgy adta a Vladár Zoltán, hogy az ő általa megtervezett 
darabszámban ülteti be. 

Borbás Elvira: pórul jártak már, ezért meg kellene a Vladár úrral beszélni, hogy olyan 
magas  legyen  a  fa,  mint  amit  kértek.  Valahogy  ellenőrizni  kellene,  hogy  olyan 
minőségű legyen, mint amit elképzeltek. 

Juhász  Sándor: meg  van  határozva,  hogy  kb.  1,5m  magasságú  legyen  a  17  db 
smaragd tuja. 

Borbás  Elvira: javasolja,  hogy  vegyék  bele  a  szerződésbe,  hogy  milyen  magas 
legyen. 
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Dzsupin Imréné: kérdése, hogy az öntözése hogyan fog történni.

Juhász Sándor: a tövéhez fognak tenni mindegyiknek egy csövet és 2-3 naponként 
meg kell önteni vízzel. 

Vargáné Vass Éva: elmondja, hogy a polgármesteri hivatal valamennyi munkatársa 
ajánlott fel valamilyen növényt. 

Borbás  Elvira: beszéltek  ők  is  a  felajánlásról,  de  jobb lenne,  ha  egységes  lenne. 
Összeget is akartak felajánlani, de a környezetvédelmi alapban van annyi, hogy meg 
tudják ezt oldani. 

Juhász Sándor: javasolja, hogy az úton belüli rész parkosításával a Vladár Zoltánt 
bízzák meg, aki már holnap el tudná kezdeni. Meghatározzák, hogy a smaragd tuja 
minimum 1,5 m , az ezüstfenyő minimum 2 m legyen. 

Vargáné  Vass  Éva: annyival  kellene  kiegészíteni  a  határozat-tervezetet,  hogy 
521.240,-Ft + Áfa összegben oly módon, hogy az ajánlat részét képező 3. pontban 
feltüntetett  növények telepítését  elfogadja,  azonban  a  növények  kiválasztásához  az 
Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottságot kéri fel. 

A képviselő-testület 4 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
159/2011. (VIII.31.) Kt.

Határozata

 Temető terület parkosításának megrendeléséről    

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  a  temető  parkosítását 
megrendeli Vladár Zoltán egyéni vállalkozótól (2200 Monor, Mátyás király utca 9.sz.) 
az  előterjesztés  mellékletét  képező  árajánlat  szerinti  tartalommal  521.240  Ft+Áfa 
összegben oly módon, hogy az ajánlat részét képező 3. pontban feltüntetett növények 
telepítését  elfogadja,  azonban  a  növények  kiválasztásához  az  Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi Bizottságot kéri fel.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester             

A képviselő-testület 4 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
160/2011. (VIII.31.) Kt.
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Határozata

 Temető terület parcellázási terv elkészítésének megrendeléséről    

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  a temető parcellázási tervének 
elkészítését megrendeli Pátkai Balázs földmérőtől (2200 Monor, Kinizsi  utca 28.sz.) 
az  előterjesztés  mellékletét  képező  árajánlat  szerinti  tartalommal  150.000  Ft+Áfa 
összegben.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester             

4. Tsp.) Előterjesztés a Tölgyfa utca stabilizálására

Juhász Sándor: ezt a feladatat minél hamarabb és minél rövidebb idő alatt  el kell 
végezni. Az anyag rendelkezésre áll.
Több ajánlatot kértek be, a legkedvezőbb ajánlatot Vladár Zoltán adta 1.960.000,-Ft + 
Áfa összegben.

Dzsupin Imréné: kérése lenne a Vladár úr felé, hogy figyeljen jobban oda a minőségi 
munkára. 

Juhász Sándor: nem tudja, hogy az anyagmennyiség elég lesz-e az egészre, de ha egy 
mód van rá, azokat a szakaszokat javítják ki, ami a legrosszabb. 

Dzsupin Imréné: javasolja, hogy a hivatalból ezt valaki majd ellenőrizze. 

Juhász Sándor: ő is és a Molnár László is gyakran lesz kint, lesz olyan is, ahol majd 
árkot kell készíteni. Ezért valamennyi összeget biztosan fel fog számolni. 

Szalai Gábor: meg kellene kérdezni a Vladár úrtól, hogy ha nem elég az anyag, akkor 
mennyi plusz költséget igényel még. 

A képviselő-testület 4 igen – egyhangú – szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
161/2011. (VIII.31.) Kt.

Határozata

 Monorierdő Tölgyfa utca stabilizálása   

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  a  Monorierdő Tölgyfa  utca 
útstabilizálási  munkálatait megrendeli Vladár Zoltán 2200 Monor Mátyás király utca 
9.  szám  alatti  vállalkozótól  árajánlat   szerinti  tartalommal,  1.960.000  Ft+Áfa 

10



összegben

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester             

Juhász Sándor: több tárgy nem lévén az ülést 12:00 órakor bezárja. 

     K.m.f.

Juhász Sándor

polgármester

Vargáné Vass Éva

jegyző

Borbás Elvira

jegyzőkönyv hitelesítő

Dzsupin Imréné

jegyzőkönyv hitelesítő
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